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BESNICA
Krajani Gaberja in Janč so imeli

sestanek o komunalni ureditvi kraja.
Stanje na lokalni cesti Besnica-Janče
je namreč tako kritično, da je varnost
v cestnem prometu močno ogrožena.
Promet se povečuje, deloma zaradi
domačinov, še bolj pa zaradi nedelj-
skih izletnikov. Stanje na cesti je
takšno, da krajani razmišljajo o za-
pori. Predstavniki KS so se oglasili na
občinskem sekretariatu za urbanizem
in varstvo okolja (pri g. Piškurju),
kjer je bilo dogovorjeno: v maju letos
bodo opravljena najnujnejša sanacij-
ska dela (tri izogibališča), za drugo pa
bo treba počakati do naslednjega leta,
ko bo izdelan celoten sanacijski pro-
jekt.
BIZOVIK

S predstavniki občinskega izvrš-
nega sveta je bilo (15. 3. 93) obravna-
vano:

a) kanalizacija in oskrba z vodo:
letos bo izdelana lokacijska doku-
mentacija, tudi za cestno omrežje.
Dogovorjen je bil sestanek predstav-
nikov občine, mestnega sekretariata
za komunalno gospodarstvo, VO-KA
ter KS Bizovik, Zadvor in Vevče-Zg.
Kašelj. Na njem bodo KS seznanile
pristojne za reševanje te problema-
tike s stanjem na svojem območju.

b) avtocesta: osnutek lokacijske
odločbe je bil tik pred javno obrav-
navo, vendar je bila zahtevana revi-
zija projekta - spremembe bodo pri
priključkih, sama trasa se ne bo spre-
menila.

c) Bizoviški potok: IS se bo v ok-
viru javnih del dogovoril s Hidroteh-

nikom za čiščenje struge v celotni dol-
žini (do izliva v Ljubljanico).

č) legalizacija nelegalno zgrajenih
objektov: na podlagi popisa, ki ga
pripravljajo v MUIS, se bo ugotovilo,
katere objekte je mogoče vključiti
v skupinsko lokacijsko dokumenta-
cijo. KS je predlagala, da bi se pri
prispevku za spremembo namembno-
sti kmetijskega zemljišča upoštevala
kategorizacija le-tega ob začetku
gradnje in takratna cena (osnova za to
je kataster geodetske uprave in ob-
čina nanj nima vpliva).

d) lastništvo zadružnega dĉ rna:
predstavnikom IS smo omenili boja-
zen, da bo dom prešel v zasebne roke,
čeprav so ga zgradili krajani s prosto-
voljnim delom in prispevki. Ab-
surdno je, da KS razpolaga le s 5 %
doma. Izrazili smo nezadovoljstvo
z dosedanjim obravnavanjem tega
problema v občinskih upravnih orga-
nih, predvsem pri tolmačenju pravne
podlage, saj smo v KS še vedno pre-
pričani, da pravica uporabe ne po-
meni tudi lastninske pravice. Nedore-
čeno je tudi lastništvo zemljišča okoli
doma (v teku je denacionalizacija).
Zato je bilo dogovorjeno, da bo IS
sklical sestanek z vsemi uporabniki
doma, na katerem naj bi dorekli vpra-
šanje Iastništva.

Marca se je sestala komisija za ko-
munalna vprašanja, urbanizem in var-
stvo okolja ter krajevni vodovod.
Predlog komisije je, da cena vode iz
krajevnega vodovoda ostane nespre-
menjena (33,00 SIT/m3), medtem ko
se cena n̂ovega priključka povtša na
10.000,00 SIT. Vodarino bomo pobi-
rali konec aprila, zato pripravite do-
stop do jaškov, da bo mogoče odčitati
vodomere. Do konca marca je gla-
dina vode v črpališču upadla, zato je
bilo mogoče ponovno usposobiti obe
(v zadnjem deževju zaliti) črpalki za
obratovanje.
DOLSKO

Kaže da so se krajani Laz prekmalu
veselili zdrave pitne vode. Zaradi ne-
sprejetih proračunov (od občine in

mesta do republike) ni dotoka sred-
stev, ki bi omogočil nadaljevanje
gradnje vodovoda Dolsko - Laze.
Pozivamo poslance, naj pustijo ob
strani politične razprtije in se posve-
tijo sprejemanju proračunov.

KODEUEVO
• Pripravlja se vse potrebno za de-
lavca, ki bo čistil okolico v okviru
javnih del. Poskrbljeno bo za pove-
zavo med delavcem in krajani oz. HS.

V KS poteka nova dejavnost - joga
in sicer vsako sredo, četrtek in petek
od 19. ure dalje. Vpis je ob 16. uri.
MOSTE-SELO

Republiški poslanec Janez Jančar,
bo volivcem dosegljiv ob ponedeljkih
med 15. in 17. uro na sedežu KS ali po
telefonu 441436.
NOVE FUŽINE

- Vozniki lahko na KS podpišejo
častno izjavo med 7. in 15. uro, ob
ponedeljkih do 17. ure.

- Svet KS je organizator tematske
seje o varnosti in redu v soseski. Po-
vabil je občinske može, poslance ob-
činske, mestne in republiške skupš-
čine, policijo in druge.

- Teniška sekcija SD N. Fužine po-
daljšuje članstvo dosedanjim članom
za sezono 93 do 15. 4. 93. Od tega dne
bodo vpisovali nove člane. Vse infor-
macije lahko dobite v teniškem ob-
jektu ob igrišču.

- V kratkem pričakujemo, da bo
začela delovati pisaraa republiških
poslancev (Lenarčič, Anderlič,
Kreft). KS je zagotovila prostor in
telefon.

- Hvaležni smo Rasti, ki je po treh
letih posadila drevje na Rusjanovem
trgu.
NOVO POUE

Pred časom smo v NS obvestili kra-
jane, da zbiramo informacije o mož-
nostih za napeljavo plinovoda. Te dni
smo od Energetike Lj., zvedeli, da
plinovoda v naše naselje ni mogoče
pričakovati pred rekonstrukcijo Zalo-
ške in izgradnjo vzhodne obvoznice.
Za oboje se šele pripravlja potrebna

dokumentacija. To pa pomeni, da pli-
novoda pri nas tudi v 94. letu še ne
bo.
POUE

- Društvo upokojencev je imelo
redni letni zbor. Izvoljeno je bilo vod-
stvo in izdelan program dela. Uradne
ure so vsako sredo od 16. do 17. ure
na sedežu KS.

- W Z Pedenjped, enota ob Rjavi
cesti, bo v popoldanskem času zapi-
rala svoje otroško igrišče. Stanovalce
soseske, zato pozivamo, naj si uredijo
igrišča med bloki, saj jih Rast ne bo
več vzdrževala, ker nima denarja.
Urediti bi bilo treba lastništvo površin
okrog blokov, nejasno je, koliko
funkcionalne površine pripada blo-
kom.

- Na Cesti XXXII. je odprta nova
trgovina s pleteninami Wool Top,
cene so zelo ugodne (plačilo na dva
čeka), izbira pa ogromna.
25. MAJ, SOTOČJE, ŠTEPANJA
VAS

- Za malo manj pazljivimi krajani
naših KS že nekaj časa čistita Pero in
Vinko. Ugotavljata, da so onesnaže-
valci (a ne psi, pač pa Ijudje) hitrejši
od njiju, čeprav se sila trudita. Vsak
dan žalostno ugotovita, da so zele-
nice, parkirišča, poti, igrišča na novo
polni ogorkov, črepinj, konzerv, pa-
pirčkov in drugih smeti. Krajane zato
prosimo, če že ne pospravljajo za se-
boj, naj se vsaj vzdržijo onesnaževa-
nja.

- Gradnja gasilskega doma se je
začela, vendar obstaja nevaraost, da
se bodo dela zaradi pomanjkanja de-
narja ustavila. Vse, ki se zavedate
pomembnosti ali ste gasilce celo že
potrebovali, prosimo, da s svojimi
predlogi nakažete pot, kako zbrati
dovolj denarja za dograditev.

Obrtniki bodo (po dogovoru
z davčno upravo) svoje prispevke za
gasilsko društvo uveljavijali kot olaj-
šavo oz. kot stroške po 42. členu za-
kona o dohodnini, ravno tako pa tudi
vsi krajani za olajšavo pri dohodnini,
kar dopušča 7. člen.

ŠMARTNO
Ta in še del naslednjega meseca

v vsej Ljubljani poteka čistilna akcija
in odvoz kosovnega materiala, zato je
sedaj lepa priložnost, da se znebite
šare, ki jo sicer odlagate na savske
bregove, čeprav je prepovedano. Za
vse informacije o odvozu smo vam na
voljo na KS.
VEVČE - ZG. KAŠELJ

- Krajevni skupnosti zaradi novega
načina financiranja iz občinskega pro-
računa grozi zaprtje tajništva. Dota-
cija namreč ne pokrije stroškov za
najemnino prostorov, drugih virov ali
lastne dejavnosti pa nimamo.

- Energetika se pripravlja na an-
keto o interesu krajanov za plinifika-
cijo in toplifikacijo našega okolja.

- Pripravljen je program javnih del
za čiščenje divjih odlagališč, zelenic,
brežin Kašeljskega potoka in drugo.

- Ureditev struge Kašeljskega po-
toka je nujna, zato so že stekli dogo-
vori s Hidrotehniko, občinskim sekre-
tariatom za urbanizem in varstvo oko-
lja ter KS. Pogovoriti pa se namera-
vamo tudi z VO-KA zaradi neureje-
nega kanalizacijskega omrežja na Pa-
pimiškem trgu in v Zg. Kašlju.
SPLOŠNO

Krajani se najpogosteje pritožujejo
nad neurejenostjo in zasmetenostjo
svojega okolja. Ko pa potekajo či-
stilne akcije in brezplačni odvoz ko-
sovnega materiala, se v tajništvih KS
vedno znova izkaže, da od pretekle
akcije še niste sporočili odgovornih
oseb v svojih večstanovanjskih hišah,
ki so nekakšni koordinatorji za gospo-
darjenje, upravljanje ali celo vzdrže-
vanje. Informacije zato ne dosežejo
cilja. Večina tajništev KS je nabavila
vreče in rokavice (spet brezplačno),
a ni nikogar, ki bi jih prišel iskat, in
nikogar, ki bi mu jih lahko dostavili.
A ni škoda!? Svoja dvorišča in pred
svojim pragom moramo pometati
sami. Na to pomislite, preden se bo-
ste znova pritožili.

Zbrala in uredila KS
Moste-Selo:


